
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 27.09.2022, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr.843 din 21.09.2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, lit. 
a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din O.U.G. 
nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 19 consilieri locali din 19 convocați.  
              Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la 
ședința ordinară a Consiliului Local, aferentă lunii septembrie. Ordinea de zi va fost pusă la 
dispoziție cu materialele aferente în termenul legal. Cu permisiunea dumneavoastră   
suplimentez ordinea de zi cu 4 proiecte. Alte propuneri pentru completarea ordinii de zi? 
    Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Diverse. 
              Se supune la vot ordinea de zi în totalitate, respectiv: 

   Proiectul ordinii de zi al şedinţei extraordinare din data de 27.09.2022. 
   1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 25.08.2022, 15.09.2022 și 

20.09.2022. 
              2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli 
pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

              3. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
octombrie – decembrie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii 
publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               4. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

     5. Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL 
către titularii contractelor de închiriere - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 



 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

               6. Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Fălticeni în calitate de 
partener, împreună cu unităţile de învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 
2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

              7. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului lunar al burselor de care 
beneficiază elevii din învăţământul preuniversitar de stat din Municipiul Fălticeni  în 
anul şcolar 2022 – 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

           8. Proiect de hotărâre privind stabilirea impozitului/taxei pe clădiri pentru anul 
2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

            9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea prevederilor HCL nr. 
155/27.09.2021 privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului 
Fălticeni în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de 
stat din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării unui Punct de Informare și 
Promovare Turistică în Municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 



 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

             11. Proiect de hotărâre privind  închirierea unui spațiu din proprietatea privată a 
Municipiului Fălticeni, situat în incinta imobilului din str. Ion Creangă, nr. 1, domnului 
BOGDAN GHEORGHIU, deputat al Partidului Național Liberal, în vederea organizării 
și funcționării biroului parlamentar al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

   12. Proiect de hotărâre privind modificarea unor suprafețe de teren atribuite 
beneficiarilor Legii nr. 15/2003, cu modificările și completările ulterioare - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

 13. Proiect de hotărâre darea în administrarea Spitalului Municipal Fălticeni a 
unor spații cu destinație medicală aparținând domeniului privat al Municipiului 
Fălticeni situate în incinta Centrului Medical Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

         14. Proiect de hotărâre privind comasarea/dezmembrarea unor corpuri de 
proprietate înscrise în domeniul privat al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 



mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectură si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

         15. Proiect de hotărâre privind stabilirea tarifelor maximale de distanță pentru 
activitatea de transport în regim de taxi de la nivelul municipiului Fălticeni - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

             Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectură si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 

16. Adresa Curții de Conturi a României – Camera de Conturi Suceava nr. 
72277/01.09.2022, însoțită de Decizia nr. 22 din 31.08.2022 și Raportul de audit financiar 
nr. 17259/27.07.2022.  

      SUPLIMENTARE ORDINE DE ZI 

1. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate 
pentru „ Întocmire PUZ în vederea etajării, mansardării și schimbării de 
destinație din punct termic în bloc de locuințe cu spațiu comercial la parter” 
generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului 
Fălticeni, Aleea Trandafirilor, f.n., identificat prin nr. cadastral 34971, 
proprietatea S.C  HAIDUCUL COM S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati 
sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

2. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru 
„ Introducere teren din extravilan în intravilan în vederea construirii de 
locuințe (D+P+1E+M) generat de imobilul situate în județul Suceava, 
extravilanul și intravilanul municipiului Fălticeni, str. Slt. Grigoraș, f.n., 
identificat prin nr. cadastral 41639, proprietatea Stan Alexandru – Cosmin și 
Alexandra, Rădulescu Alexandru și Liliana, Coman Gheorghe – Cătălin și 
Mihaela, Scutaru Ionuț - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati 
sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

3. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico – economici şi a 
devizului general al investiției „Asfaltare străzi în municipiul Fălticeni str. 



Magazia Gării - parţial, str. Aleea Teilor - parţial şi str. Costică Arteni – 
parţial”  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati 
sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

4. Proiect de hotărâre privind asocierea Municipiul Fălticeni cu Clubul Copiilor 
Fălticeni în vederea organizării unor concursuri şcolare interjudeţene - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi 
comerţ, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati 
sportive si de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea 
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 

 Ordinea de zi, se aprobă în totalitate cu 19 voturi „pentru”. 
 Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv  procesele – verbale ale 

şedinţelor din data de 25.08.2022, 15.09.2022 și 20.09.2022. 
 Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-

verbale ale ședințelor din data de  25.08.2022, 15.09.2022 și 20.09.2022, acestea fiind 
aprobate cu unanimitate de voturi, respectiv cu 19  voturi „pentru”.  
              Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
rectificarea bugetului local de venituri şi cheltuieli pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Da, avem o rectificare bugetară 
pozitivă, sunt o serie de sume ce au venit pe linie guvernamentală. În primul rând, banii 
pentru plata celor care au muncit la procesul de recensământ, 207 mii. Aveți in raportul de 
specialitate cheltuielile care se direcționează către fiecare compartiment. Anul acesta se 
reorganizează din nou, ”Balul Bobocilor” în cele 3 licee și așa cum am făcut în fiecare an, îi 
sprijinim și noi financiar, cu câte 3 mii lei, plus sprijinul logistic, adică punerea la dispoziție 
gratuit, a sălii Centrului Cultural ”Grigore Vasiliu Birlic”. Unitățile școlare au obligația să 
pregătească documente justificative pentru banii pe care îi primesc pentru organizarea 
”Balului Bobocilor”. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19 voturi „pentru”. 



              Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
               Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19 voturi „pentru”. 
               Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind  
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada octombrie – decembrie 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria:  Propun ca președinte de ședință pe 
perioada octombrie – decembrie, pe doamna Amariei Mariana. 
 Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Alte propuneri? Nu sunt. 
Toată lumea  este de acord cu această propunere? Deci, doamna Amariei Mariana este 
aleasă în unanimitate, președinte de ședință, începând cu luna octombrie. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.  
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.   
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata integrală a unor locuinţe ANL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
            Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Avem două proiecte de hotărâre, 
relativ similare, ambele se referă la locuințele A.N.L.( Agenția Națională pentru Locuințe). 
Unul este cu plata integrală, unul cu plata în rate. La primul avem pe dna Macovei 
Lăcrămioara, str. Topitoriei, bl.2, ap.18., dna Băieșița Popescu Diana-Elena, str. Victoriei, 
bl.88, ap.15, dnul Incău Costel – Daniel, str. 2 Grăniceri, bl.51, sc. B, ap.10. La al doilea , 
cu plata în rate, avem pe  dnul Gherasim Neculai – Florin, dna Amariei Cipriana – 
Elisabeta, str. Victoriei, bl.88, ap.16. Legea le permite să-și achiziționeze apartamentele. 
            Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata în rate a unor locuinţe ANL către titularii contractelor de închiriere 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Da, același lucru. 
            Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  



  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.    
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
participarea Municipiului Fălticeni în calitate de partener, împreună cu unităţile de 
învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 2022 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Exact ce vă spuneam la 
rectificarea de buget, am alocat sume de bani pentru ”Balul Bobocilor” și  accesul gratuit la 
sala  de la Centrul Cultural ”Grigore Vasiliu Birlic” pentru repetiții și pentru eveniment în sine 
și alocăm suma de 3 mii lei fiecărui liceu, pentru plăți și desfășurarea în bune condiții a 
evenimentului. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
     Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
             Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului lunar al burselor de care beneficiază elevii din învăţământul 
preuniversitar de stat din Municipiul Fălticeni  în anul şcolar 2022 – 2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Dacă în trecut sumele de bani 
erau de la bugetul local, acum sunt de la bugetul de stat, noi suntem doar poștași ca să zic 
așa. Bani sunt alocați integral de către  Ministerul Educației prin Inspectoratele școlare. Noi 
transmitem  în baza solicitării documentelor de la fiecare unitate școlară. Totul este prin 
intermediul nostru, dar nu avem cum să intervenim în creșterea sau diminuarea 
cuantumului sumei. Este o procedură, Consiliul Local să aprobe iar școlile  se ocupă de 
transmiterea burselor elevilor. 
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
           Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 



  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.      
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
stabilirea impozitului/taxei pe clădiri pentru anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Aici este un proiect  de hotărâre 
mai curios, pentru că s-a modificat codul fiscal. Au apărut și voci  autorizate, care spun că 
se va amâna aplicarea Codului fiscal. Noi dăm această hotărâre de Consiliul Local acum, 
dar e posibil  să trebuiască să o modificăm. Noi ne facem datoria, dar s-a spus că acest 
Cod fiscal nu va intra în vigoare  de la 1 ianuarie 2023, iar în Monitorul Oficial nu a apărut 
acest lucru. Noi respectăm procedura  și dacă va veni această amânare , vom interveni și 
noi la nivel local și o vom amâna și noi.  
 Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Avem termen de 60 de zile 
de la apariția actului normativ. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Probabil ca nu va avea 
aplicabilitate, dar o dăm ca să  ne facem datoria. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea și completarea prevederilor HCL nr. 155/27.09.2021 privind desemnarea 
reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în consiliile de 
administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din municipiul 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Domnul Matei Gabriel  care este  
consilier în administrația Colegiului” Nicu Gane” Fălticeni, datorită funcției pe care o are de 
Inspector general adjunct, este pus  în imposibilitatea fizică de a fi prezent  la lucrările 
Consiliului de administrație, prin urmare a solicitat înlocuirea dumnealui, așa încât Consiliul 
de administrație al Colegiului să funcționeze cu toți membri și să ia hotărârile în deplină 
legalitate. Se impune înlocuirea dumnealui. La școala gimnazială nr. 1, Al. I Cuza, mai 
trebuie un membru în Consiliul de administrație, deoarece s-a mărit numărul de elevi. Vă 
rog să faceți propuneri. 
   Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria propune:  La Nicu Gane, pe doamna 
Amariei Mariana, iar la Școala gimnazială Al. I. Cuza pe doamna Gavril Elena. 
            Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  



 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

 Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru admini 
straţie publică:  Aviz favorabil.            
            Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții?  
 Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: În urma exercitării votului 
dumneavoastră,  din totalul  de 18 buletine de vot, toate valabile, doamna Amariei  Mariana 
a obținut 18 voturi, iar doamna Gavril Elena a obținut 16 voturi.  Considerăm că, cele două 
doamne sunt deja desemnate  în consiliul de administrație la cele două școli menționate. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Vom face comunicarea către 
unitățile de învățământ și veți fi convocate conform procedurilor. 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     

  Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea înființării unui Punct de Informare și Promovare Turistică în Municipiul 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Știți că am demarat o procedură 
prin care Municipiul Fălticeni să beneficieze de statutul de Stațiune turistică de interes local 
pentru atragerea de fonduri europene, pentru că sunt multe fonduri care ne cer acest statut. 
Nu îl avem nu suntem eligibili. Avem o zonă cu multă cultură și în municipiu și în zonele 
înconjurătoare. Primul pas este înființarea unui Punct de Informare și Promovare turistică . 
Nu ne-am decis  unde va fi. Probabil unul din cele 5 muzee de pe raza municipiului 
Fălticeni. Nu ne-am decis pentru că va trebui să  relocăm  toată activitatea din Primărie și 
vor trebui găsite soluții la muzee așa încât, compartimentele Primăriei să funcționeze în 
condiții optime. Prin urmare la unul din cele  5 muzee va fi acest punct. Vom reveni cu 
decizia pentru spațiul pe care ne-am decis să îl folosim. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 19 voturi „pentru”.   
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
închirierea unui spațiu din proprietatea privată a Municipiului Fălticeni, situat în 
incinta imobilului din str. Ion Creangă, nr. 1, domnului BOGDAN GHEORGHIU, 
deputat al Partidului Național Liberal, în vederea organizării și funcționării biroului 
parlamentar al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: La solicitarea domnului deputat 
Bogdan Gheorghiu, în condițiile legii, avem posibilitatea să îi punem la dispoziție acest 
spațiu care se află în clădirea  Centrului medical, spațiu care nu deservește  altă activitate 
medicală, este liberă la momentul la care discutăm. Nu avem nici o solicitare de al închiria. 



Vom pune la dispoziție acel spațiu, în condițiile legii, în vederea funcționării biroului 
parlamentar. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
     Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                      
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav - Anton: Eu nu voi vota, am citit legea și e 
interpretabil la art. 228, mă abțin. La punctul ”e”și ”f” poate fi interpretabil.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: De la Prefectură am solicitat un 
punct de vedere și ni l-a dat favorabil. Am solicitat un punct de vedere autorizat, viza de 
legalitate de la prefectură,  din punct de vedere al legalității, nu am nici o îndoială, lucrurile 
sunt în regulă.  
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 18 voturi „pentru”(dnul 
consilier local,  Drăgușanu Octav-Anton, se abține).  
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
modificarea unor suprafețe de teren atribuite beneficiarilor Legii nr. 15/2003, cu 
modificările și completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: E vorba de terenurile de pe 
Magazia Gării, de la concetățenii noștri. Încheiem o procedură extrem de anevoioasă. Ei au 
primit în 2007- 2008, niște suprafețe de teren, pentru tinerii căsătoriți. Nici unul nu a 
respectat suprafața. Am făcut ordine și regulă deplină acolo, fiecare deține exact suprafața 
pe care o are  și fizic în teren. Am făcut ordine și acum știe exact fiecare cât are. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 

  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
darea în administrarea Spitalului Municipal Fălticeni a unor spații cu destinație 
medicală aparținând domeniului privat al Municipiului Fălticeni situate în incinta 
Centrului Medical Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  



  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Până finalizăm la TBC. 
extinderea pe care o avem de făcut, ambulatoriul Secției de TBC  funcționează la 
Policlinică, unde funcționează laboratorul doamnei dr. Iftimesei. Pentru ca spitalul să poată 
deconta cheltuielile cu utilitățile, trebuie să aibă o formă de posesie. Ca urmare, dăm în 
administrarea Spitalului Fălticeni acele spații. Apoi, când se finalizează investiția, se va  
muta la Tâmpești  în clădirea nouă și ambulatoriul. 
             Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                    
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
comasarea/dezmembrarea unor corpuri de proprietate înscrise în domeniul privat al 
Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  
             Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman: Sunt câteva suprafețe de teren 
unde facem regulă și aici. Depozitul de deșeuri pentru care am depus un proiect cu 
finanțare norvegiană, se întindea mai tare decât ne-am propus. Am cumpărat niște terenuri 
pe lângă acestea, astfel încât să ne îndeplinim obiectivul, cu finanțare norvegiană. Suntem  
pe locul 2 internațional după Municipiul Cluj, ca și punctaj.  Așteptăm să se și oficializeze 
acest lucru și să venim în fața dumneavoastră să vă spunem care sunt și finalitățile acestui 
proiect, de vreo 2 milioane de euro, pentru închiderea gropii de gunoi. Vom relua discuția 
când vom  fi eligibili oficial. 
              Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.            
  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
               Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
    Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
stabilirea tarifelor maximale de distanță pentru activitatea de transport în regim de 
taxi de la nivelul municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Sunt foarte multe solicitări, de 
fapt toți taximetriștii care au activitate legală pe raza acestui municipiu, solicită creșteri a 
tarifelor datorită creșterilor justificate a prețurilor la carburanți, la piese de schimb, la salariu 



minim pe economie pentru angajați, a taxelor pe care trebuie să le achite altor instituții la 
nivel județean. Ca urmare, solicit aprobarea dumneavoastră a tarifelor maximale de 
distanță pentru activitatea de taxi la nivelul Municipiului Fălticeni. 
              Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
  D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 

   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”( domnul consilier  local, Stoica Cozmin se abține).   
  
     SUPLIMENTARE ORDINE DE ZI 

      Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Întocmire PUZ în vederea 
etajării, mansardării și schimbării de destinație din punct termic în bloc de locuințe 
cu spațiu comercial la parter” generat de imobilul situat în județul Suceava, 
intravilanul municipiului Fălticeni, Aleea Trandafirilor, f.n., identificat prin nr. 
cadastral 34971, proprietatea S.C  HAIDUCUL COM S.R.L. - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

      Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  El dorește să construiască 
acolo, în condițiile actuale, legea nu îi permite să construiască, singura variantă pe 
care o are este să întocmească un PUZ., să obțină toate autorizațiile  și avizele 
necesare,  de la toate instituțiile autorizate. Deocamdată noi îi dăm voie să 
întocmească PUZ .  
        Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Avizul comisiilor. 
        Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
        Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
        Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.   Dna consilier local, ed. 
Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru administraţie publică:  Aviz 
favorabil.     
        Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.    
  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 

acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Introducere teren din extravilan 
în intravilan în vederea construirii de locuințe (D+P+1E+M) generat de imobilul situate 
în județul Suceava, extravilanul și intravilanul municipiului Fălticeni, str. Slt. 
Grigoraș, f.n., identificat prin nr. cadastral 41639, proprietatea Stan Alexandru – 



Cosmin și Alexandra, Rădulescu Alexandru și Liliana, Coman Gheorghe – Cătălin și 
Mihaela, Scutaru Ionuț - iniţiator, viceprimar – ing. Constantin Bulaicon; 
   Dnul viceprimar, ing. Bulaicon Constantin:  După cum ați văzut este vorba de un 
imobil în suprafață de 8850m2, situat în str. Slt. Grigoraș și având suprafața și intravilan și 
extravilan  este nevoie de avizul de oportunitate pentru obținerea unui PUZ (plan urbanistic 
zonal). Conform documentelor primite de la Direcția de urbanism și disciplina în construcții 
vă propun aprobarea acestui aviz de oportunitate. 
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                    
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 18 voturi „pentru”( domnul consilier local, Drăgușanu  Octav - Anton se abține).     
 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
actualizarea indicatorilor tehnico – economici şi a devizului general al investiției 
„Asfaltare străzi în municipiul Fălticeni str. Magazia Gării - parţial, str. Aleea Teilor - 
parţial şi str. Costică Arteni – parţial”  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:    Pe parcursul derulării acestui 
contract, au apărut ceva modificări, pe care trebuie să le reglăm din mers. S-au mai 
construit case, pe terenuri care la momentul inițial erau virane, așa încât trebuie să le 
asigurăm accesul, la proprietăți. Pe Magazia Gării este și acel stâlp de curent pe care 
trebuie să-l deviem, costisitor și complicat ca procedură. Dar trebuie să facem actualizarea 
indicatorilor tehnico-economici și a devizului general al acestui obiectiv de investiție, pe 
care dorim să îl finalizăm  în acest an. 
              Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                    
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana: Dacă tot suntem aici ni se permite o 
întrebare referitor la asfaltarea străzii  Caporal Popescu, unde s-au construit niște vile și am 
înțeles că partea dintre construcții este deja, dată Primăriei. La Vasilache în spate.  
  Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:    Am înțeles că au dat-o, este o 
procedură demarată, e vorba de intrarea dinspre Aleea Lizucăi cumva în spate. Da știu, 



este în discuții să predea acea bucată de teren, dar deocamdată nu e a noastră. Dar dacă o 
vom prelua la anul viitor, vom avea un proiect de investiții privind preluarea. Am vorbit cu 
proprietarul, a afirmat disponibilitatea să ne predea acea suprafață de teren. Urmează să își 
rezolve problemele interne, cu cadastrul, cu ce a apucat să vândă din cota indiviză și apoi 
va veni cu o oferta de donație, pe care dumneavoastră o veți aproba  sau nu și apoi vom 
merge la notar și vom legaliza acest document, va rămâne parte din domeniul public și vom 
putea  lua o hotărâre de modernizare asfaltare și așa mai departe. 
   Dnul consilier local, Moroșanu Gabriel:  Dar la Chimie? Drumurile alea.. 
      Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Nu avem deocamdată  o hotărâre 
de la toți cei care sunt proprietari. Ne-am blocat în spate acolo la  Pro Mobila, la Iorgoaia. 
   Dnul consilier local, Moroșanu Gabriel:  Dar până acolo? 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Dar ei sunt proprietari în cotă 
indiviză pe tot acolo. Nu e separat.  
   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Aleile sunt la toți de pe platformă. 
Numai că ei nu trebuiau să închidă acolo că nu e al lor. E al tuturor inclusiv al Primăriei.  
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Da, inclusiv al Primăriei, așa 
este. Și noi avem o proprietate acolo, în stânga.  
   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton: Da știu, exact. Era discuția cu 
proiectul acela. 
   Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:   Vom mai relua și acolo să 
vedem care e situația, noi am început odată un proiect, nu mai știu cum s-a finalizat.  Știu 
că am trimis adrese și către Oșan și către Plexi-Met. Între timp a apărut un cumpărător care 
a dărâmat din dreapta. Vom relua, nu știu exact în ce stadiu suntem acum, vom discuta să 
vedem ce este de făcut. 
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                    
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.    
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
asocierea Municipiul Fălticeni cu Clubul Copiilor Fălticeni în vederea organizării unor 
concursuri şcolare interjudeţene - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Un concurs național pe care îl 
realizează Clubul Copiilor si elevilor, în fiecare an am ajutat. Sunt două concursuri și ca de 
obicei, e sarcina noastră  partea financiară și de data asta.  
    Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
              Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil.                    
   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință: 
Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.    
 
 DIVERSE  
 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: M-am întâlnit cu câțiva părinți și am 
semnalat următorul aspect: sunt acele tonomate pentru țigări electronice și au fost niște 
situații în care copii, uneori au achiziționat acele de la automatele din centru, de la Thales. 
Putem să facem ceva în sensul acesta, în ceea ce privește autorizarea ? 

 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Ele nu sunt autorizate.  Am 
suspendat activitatea lor și le-am impus lucrul acesta, vorbind de cel de la Nada Florilor. 
Acolo nu funcționează este închis, scos din priză, deocamdată. Am solicitat certificat de 
urbanism și autorizație de funcționare. Nu are. La Suceava au fost amendați, dar au 
acționat în instanță. E un ghid legislativ care nu stabilește foarte clar, au cerut un punct 
de vedere de la vamă,  dacă   produsele  pe care le vând sunt accizabile, din punct de 
vedere al cantității de nicotină și tutun. Noi am mers pe alta variantă de legalitate, 
privind  instalarea lor, cu autorizația de construcție, certificat de urbanism și autorizația 
de funcționare. Ele acum nu funcționează. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Le-a atras atenția Poliția, pentru că au fost 
situații în care copii de 11-12 ani s-au dus cu țigările în clasă, sau copii care fumau pe 
stradă. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Le-au cumpărat pur și simplu. 
Legal, cei de la Ozana, de la Thales, nu au voie să vândă unui copil mai mic de 18 ani. 
 Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Eu mi-am făcut datoria să spun, doar să nu 
dați autorizație de funcționare. 
 Dnul primar, prof. Gheorghe - Cătălin Coman:  Noi nu dăm. 

              Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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